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Wijkgemeenschap Groot Deijleroord  
 
Verslag Algemene Ledenvergadering  (ALV)  

Datum : donderdag 11 april 2024, 19.30 u, Deijlerhuis. 

Aanwezig bestuur: Nico van Egmond, Maria Bellekom-Vogels, Ruud van Kats, Kees van der 

Kroft en Henk de Vries. 

Aanwezig leden volgens presentielijst:  23 aanwezigen. 

Notulist : Ruud van Kats 

 

 

 

1. Opening 

Nico opent de vergadering om 19.30 en heet iedereen hartelijk welkom.  

Aan het eind van het officiële gedeelte zal er een presentatie worden gehouden  

door de brandweer. 

 

2. Mededelingen 

Geen. 

 

3. Verslag ALV 29 juni 2023 

Geen opmerkingen, verslag goed gekeurd. 
 

4. Jaarrekening 2023. 

Nico geeft het woord aan Kees en deze licht de jaarrekening toe. 

Dit jaar is er minder geld aan de tuin uitgegeven, de viering 1e lustrum Deijlerhof met 

BBQ waren extra kosten. Uitgaven Burendag waren lager dan begroot. Daarentegen 

de NJ receptie kosten weer wat hoger. 

Een vraag uit de zaal was hoe het met de voorziening van het Deijlerhuis staat. Kees 

geeft aan dat we er rekening mee moeten houden dat na de verbouwing/aanpassing 

van het Deijlerhuis we kosten moeten maken voor de inrichting e.d. van het gebouw. 

Daar is de voorziening voor bedoeld. Voor het overige verwijst hij deze vraag door 

naar agendapunt 9 waar de toekomst van het Deijlerhuis wordt besproken. Kees 

wordt bedankt voor het duidelijke overzicht.  

 

5. Verslag kas controlecommissie 2023. 

Dhr. van Steenderen de Kok en Dhr Klein hebben op 14-02-2024 de kascontrole 

uitgevoerd. 

Dhr van Steenderen doet zijn verslag en adviseert de leden om décharge te verlenen 

voor het gevoerde beleid door de penningmeester. Dit advies wordt aanvaard. 

  

6. Benoeming kascommissie 2024 

Dhr J. Klein en Mw. N. Simons worden benoemd tot nieuwe kascommissie voor 

kalenderjaar 2024 en Dhr. Langeraar wordt benoemd tot reserve lid. 

 

7. Begroting 2024. 

Nico meldt dat er zorgen zijn over het werven van vrijwilligers voor de 

wijkgemeenschap. Zo is de vacature van secretaris nog steeds niet vervuld. Daarom 
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is er het voorstel op de begroting om het bestuurswerk financieel te waarderen met 

€50,- p/mnd. Hiermee wordt het bestuurswerk aantrekkelijker gemaakt. Er wordt 

toestemming aan de vergadering gevraagd om dit bedrag wat totaal uitkomt op  

€ 3000,00 op jaarbasis uit te geven. N.a.v. een vraag van Mw Erwich meldt Nico dat 

dit bedrag onder de belastingvrije vergoeding voor vrijwilligerswerk ligt. 

Nico houdt nogmaals een pleidooi om vrijwilligers voor het bestuur van de 

wijkgemeenschap te werven. Hierna wordt het voorstel goedgekeurd en aanvaard. 

Kees licht de begroting verder toe. De kosten van de buurttuin blijven gelijk. 

Spaarrekening is weer interessant nu de spaarrente wat is verhoogd. 

De begroting 2024 wordt hierna unaniem goedgekeurd. 

 

8. Bestuursverkiezing. 

Penningmeester Kees is aftredend maar herkiesbaar. Er zijn geen tegen kandidaten 

aangemeld, de herbenoeming wordt aangenomen. 

 

9. Toekomst Deijlerhuis. 

De (ver)bouwplannen starten op z’n vroegst in Q1 2025. De partijen zijn met elkaar in 

overleg.  De activiteiten worden in deze periode waarschijnlijk in de Den Deijlschool 

ondergebracht. 

Opmerking: Dhr Sprock: vanuit het perspectief van de projectontwikkelaar zal eerst 

de school worden verbouwd en hierna het Deijlerhuis. Dus eerst geld verdienen. 

Klinkt allemaal logisch maar alles is nog mogelijk. 

Vraag F.van Riet: Is er ervaring met deze projectontwikkelaar (PO)?  

Antw: Er is geen ervaring, de P.O. wordt beheerder/eigenaar van het Deijlerhuis.  

De gemeenste kan echter altijd het Deijlerhuis weer terugkopen van de P.O. 

Vraag: Wat houdt de renovatie van het Deijlerhuis in en wat gebeurt er met de tuin? 

Antw: Deijlerhuis wordt geïsoleerd en verduurzaamd tot energie neutraal. Wellicht 

wordt er nog een inpandige verdieping in gebouwd. De tuin wordt een stuk kleiner. 

Volgens Dhr v Steenderen gaat de tuin gebruikt worden voor het KDV. 

Dhr Admiraal maakt zich zorgen of na de renovatie van het Deijlerhuis nog wel 

verhuurd wordt. Ondanks dat dit door de gemeente is toegezegd. 

 

10. Rondvraag. 

Ankie Erwich: meldt dat volgende jaar de schaakclub 100 jaar bestaat. 

Jan Klein: geeft aan dat Dhr Blom als waarnemend voorzitter van de Bridgeclub 

aftreedt en dat Dhr Dierx contactpersoon wordt. 

 

11. Sluiting. 

Nico sluit af met dankzegging aan Dhr. van Steenderen voor het beheer van de 

website en overhandigt hem hiervoor een presentje. Sluiting 20.25 u. 

 

Start 2e deel 20.30 uur, met de presentatie over brandpreventie in de eigen woning 

door Hanneke van Dam-van Diepen van de Brandweer Haaglanden. Het was een 

interessante avond met voor iedereen een praktische en nuttige informatie. 

 

 


